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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Egyeztetett Kásler miniszterrel az otthoni pálinkafőzés
adómentességéről?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  MTI-n  megjelent  „Varga  Mihály:  Magyarország  nem  támogatja  az  otthoni  pálinkafőzés
megadóztatását”  című hír  szerint  Ön az uniós  pénzügyminiszterek ülésén hangsúlyozta,  hogy a
magyar kormány továbbra sem támogatja az otthoni pálinkafőzés megadóztatását, ezért igyekszik
elérni, hogy az unió engedélyezze a saját célra történő pálinkakészítés adómentességét.

Ahogyan egy korábbi, 2014-es Index cikkben megjelent: Magyarországon a becslések szerint is
kétmillió  alkoholista,  illetve  mértéktelen  ivó  él.  Az  alkoholra  kivetett  jövedéki  adóból  2014-es
adatok szerint  évente  150 milliárd  forint  bevétele  volt  az  államnak,  ugyancsak 2014-es  adatok
szerint az alkohol évente 700 milliárd forint kárt okozott az országnak - vagyis mindent egybevetve
is veszteséget hozott a magyar államnak a hazai alkoholfogyasztás.

Kérdezem Önt:

1. 2018-ben mekkora bevétele volt az államnak az alkoholra kivetett jövedéki adóból? 

2.  2018-ben  mekkora  kiadása  volt  az  államnak  az  alkohollal  összefüggő  betegségekkel
kapcsolatban? 

3. Mennyi alkoholista él Magyarországon? 

Budapest, 2019. március 26.
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